

ACKNOWLEDGEMENTS

鳴謝

The West Kowloon Cultural District Authority (WKCD or the Authority) would like to express our heartfelt gratitude to all the individuals, organisations and corporate partners who have supported the Authority's work on arts and cultural development since the West Kowloon Cultural District (the District) project began. The growth, progress and success of the District would not have been possible without their generosity and belief in WKCD.

Performing Arts organisations and corporate partners

The D. H. Chen Foundation
Kwang Hwa Information and Culture Center
Spotlight Taiwan Project
Australia Council for the Arts
Australia-Japan Foundation
NSW Government through Create NSW
U.S. Consulate General Hong Kong & Macau
Goethe-Institut Hongkong
Kinosaki International Arts Center
The Ritz-Carlton, Hong Kong
Tom Lee Music
Converse

M+ sponsors

Aesop
Beijing Commune
Boers-Li Gallery
Ms Du Yan
Edouard Malingue Gallery
The Fullerton Hotels & Resorts
Kwang Hwa Information and Culture Center
Madeln Gallery
Mayer Brown
Pictet & Cie S.A. – Hong Kong Branch
Rosewood Hong Kong
Sino Group
The Swire Group Charitable Trust
Mr Yang Bin

M+ Patronage Programmes

M+ Director's Circle and M+ Founding Benefactors

M+ Director's Circle and Founding Benefactors consist of dedicated individuals who have contributed donations or gifts of art to support the M+ Collection. Their generosity allows M+ to build an interdisciplinary collection and to work towards the full realisation of M+'s vision.

M+ Council for New Art

The M+ Council for New Art was established in 2017 to raise funds to support the acquisition of work by young and emerging artists in the Greater China region.

西九文化區管理局(管理局)謹此向所有自西九文化區項目展開以來一直支持管理局發展藝術文化的人士、機構和企業合作夥伴，致以衷心謝意。管理局感激他們的慷慨支持和信任，使西九文化區項目能夠推展、進步和邁向成功。

表演藝術機構和企業合作夥伴

陳廷驊基金會
光華新聞文化中心
臺灣文化光點計劃
澳洲藝術委員會
澳日交流基金
澳洲新南威爾斯州政府—Create NSW
美國駐港澳總領事館
香港歌德學院
城崎國際藝術中心
香港麗思卡爾頓酒店
通利琴行
Converse

M+贊助夥伴

Aesop
北京公社
博而勵畫廊
杜妍女士
馬凌畫廊
富麗敦集團
光華新聞文化中心
沒頂畫廊
孖士打律師行
Pictet & Cie S.A. – Hong Kong Branch
香港瑰麗酒店
信和集團
太古集團慈善信託基金
楊濱先生

M+贊助計劃

M+榮譽襄贊人和M+創始襄贊人

M+榮譽襄贊人和M+創始襄贊人包括多位鼎力支持M+收藏工作而捐款或捐贈藝術品的人士，他們的慷慨支持，使M+能夠建立涵蓋不同領域的藏品，並努力全面實現M+的願景。

M+新藝術委員會

M+新藝術委員會於2017年成立，旨在籌募資金以支持購藏大中華地區年輕新晉藝術家的作品。

ACKNOWLEDGEMENTS 鳴謝

M+ International Council for Visual Art

Established in 2019, the M+ International Council for Visual Art aims to acquire works of art by established visual artists within the region and beyond that will help expand the geographic scope and historical depth of the M+ Collections.

M+ Founding Donors

Thanks to the support of many artists and collectors throughout the years, M+ Collections continued to grow across the disciplines of design and architecture, moving image, and visual art.

M+ Founding Patrons

2019/20 marks the second year of the M+ Founding Patrons programme, with supporters who have generously offered an annual commitment to provide vital support to the museum in the lead-up to the opening of the M+ building.

M+ Pioneers

M+ Pioneers, our first one-year membership scheme, has gathered a group of art lovers with a shared enthusiasm for our vision for M+. The scheme allows us to listen and respond to the different views and interests of our members, who are instrumental to our growth.

M+ American Friends Foundation

Independent of M Plus Museum Limited, WKCD, or any other subsidiary of WKCD, the M+ American Friends Foundation was established as a non-profit organisation in the United States. Organised under section 501(c)(3) of the United States Internal Revenue Code, the M+ American Friends Foundation aims to increase awareness of the vision and work of M+ and to raise funds for the museum.

M+視覺藝術國際委員會

M+視覺藝術國際委員會於2019年成立，旨在收藏亞洲地區與世界知名視覺藝術家的作品，以助擴展M+藏品系列的地域範圍和歷史深度。

M+創始捐贈者

在眾多藝術家和收藏家多年來的支持下，M+藏品系列在設計及建築、流動影像和視覺藝術領域的收藏持續增長。

M+創始贊助人

M+創始贊助人計劃在2019/20年度邁進第二年。透過計劃，支持者每年作出慷慨的贊助承諾，在M+大樓開幕前為博物館提供重要支持。

M+領航

M+領航是我們首個年度會籍計劃，凝聚了一群對M+願景充滿熱情的藝術愛好者，並讓我們能夠聆聽和回應會員的不同觀點和興趣，這些會員大大幫助了M+的成長。

M+ American Friends Foundation

M+ American Friends Foundation是在美國成立的非牟利組織，獨立於M Plus Museum Limited、管理局或管理局的任何其他附屬公司。M+ American Friends Foundation根據美國《國內稅收法》第501(c)(3)條組成，旨在令M+願景和工作更廣為人知，並為博物館籌募資金。